
 
 

  

 

   בס"ד

 

 

אדר א' תשע   

 

 לכבוד 

 גב' סודרי 

 מרכז לגיוס כספים 

 

 שלום רב,

 

ברצוננו להביע את הערכתינו והוקרתינו על המאמץ שלך ושל הצוות הנפלא 

 שמטפל בנו לאורך כל התקופה.

 3-וב"ה לאחר כ 2016סילביאן למעשה התחלתם בינואר את הקשר שלנו עם קרן 

 שנים השלמנו את התהליך עד לקבלת התמיכה מהקרן.

בעולם הפילנתרופיה ידוע כי צריך הרבה סבלנות והתמדה כדי להגיע לייעד ואין 

 ספק כי עשיתם זאת בחריצות ובנחישות.

נוספות ושנוכל אנו תקוה כי שיתוף הפעולה אתכם ימשיך לשאת פרי עם קרנות 

 תמיד להיות בין הנותנים והמסייעים ולא מהנצרכים.

 

 חזקו ואמצו,

 איתי שהם

 סמנכ"ל ישיבת כרם ביבנה

 

 

 


